
Daruri  pentru  copiii  de  la
Herghelie,  din  partea
enoriaşilor de la Sf. Mina
22 decembrie 2015 13:59

Astăzi,  22  decembrie,  preoţii
slujitori  la  Biserica  Sfântul
Mina  din  Mangalia,  au  fost
prezenţi în mijlocul familiilor
ce locuiesc în zona Herghelie,
pentru a dărui micuţilor de aici
daruri  primite  prin  bunăvoinţa

enoriaşilor locaşului de cult.

Copiii şi părinţii de la Heghelie, împreună cu cei doi preoţi,
Sorin şi Vasile Cîrlan, au cântat colinde şi s-au bucurat de
apropiata Sărbătoare a Naşterii Domnului.

Programul casieriilor RAJA în
perioada  sărbătorilor  de
iarnă
22 decembrie 2015 13:59
S.C. RAJA S.A. aduce la cunoştinţa tuturor abonaţilor, că în
perioada  sărbătorilor  de  iarnă,  dispeceratul,  echipele  de
intervenţie,  dar  şi  reprezentanţii  societăţii  care  asigură
buna desfăşurare a proceselor de alimentare cu apă şi preluare
a apelor uzate vor lucra în program normal. Apelurile către
telefoanele dispeceratului 0241/66.44.44 vor fi preluate non-
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stop. Echipele de intervenţie vor acţiona cu promptitudine,
pentru ca toate avariile sau disfuncţionalităţile apărute în
sistemul de alimentare cu apă să fie remediate în timp util,
iar  abonaţii  societăţii  să  poată  beneficia  de  serviciile
noastre la parametrii optimi.

Singurul  serviciu  care-şi  va  modifica  programul  de  lucru
pentru  perioada  sărbătorilor  este  cel  al  casierilor  RAJA.
Astfel,  abonaţii  din  Constanța  care  nu  au  apucat  să-şi
plătească facturile la apă potabilă şi canalizare, trebuie să
ştie următorul program al casieriilor RAJA:

joi, 24 decembrie 2015: program normal 08,00 – 18,00;
vineri – duminică, 25 – 27 decembrie 2015: închis;
luni – joi, 28 – 31 decembrie 2015: program normal 08,00
– 18,00;
vineri – duminică, 01 – 03 ianuarie 2016: închis;

Începând cu data de 04 ianuarie 2016, toate casieriile RAJA
îşi vor relua programul normal de lucru.

 

 

Revoluţie  sau  nu,  la
Mangalia?
22 decembrie 2015 13:59
Pe  fundalul  unui  haos,  creat  cu  bună  ştiinţă  de  adepţii
principiului „la vremuri noi, tot noi !”, în acest neruşinat
transfer de putere, în care vechii nomenclaturişti au obţinut
privilegiile  de  bază,  CELE  ECONOMICE,  firimiturile  de  la
marele festin naţional au putut fi aruncate şi celor care,
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într-adevăr, s-au jertfit pe baricadele din Decembrie 1989.

Cum Proclamaţia de la Timişoara fusese marginalizată, cu acel
nevralgic  punct  referitor  la  îndepărtarea,  pe  o  perioadă
determinată,din  funcţiile  de  stat  şi  politice,  ale
privilegiaţilor aflaţi pe listele de plată ale conducătorilor
de  partid,  iată  că  se  deschideau  larg  băierile  „cornului
abundenţei”, din care se înfruptaseră cei din aparatul de stat
şi politic al P.C.R.

Aşa se face că ruleta carnetelor de revoluţionar a pornit să
se  învârtă  buimacă,  beneficiind  de  ele  şi  o  mulţime  de
oportunişti.

În  Mangalia,  prima  organizaţie  revoluţionară  a  avut  ca
preşedinte pe răposatul dl Ilfan Molaomer. În ciuda faptului
că asociația număra un nr. respectabil de membri și avea sediu
propriu, din păcate demersurile privind oficializarea ei au
tot fost întârziate și, ulterior, neglijate total, astfel că,
în „Monitorul Oficial”, nu au fost menționate, nici ea, nici
numele fondatorului.

Abia în 08 ianuarie 2009, Judecătoria Mangalia se pronunță
favorabil, în Dosarul nr. 9 / 254 / 2009, în ceea ce privește
solicitarea  înființării  ASOCIAȚIEI  „VICTORIA  REVOLUȚIEI  DIN
DECEMBRIE 1989”-MANGALIA, cu sediul inițial în apartamentul
unuia dintre membrii săi, astăzi funcționând, însă într-un
spațiu oferit de către Primărie, în Bdul 1 Decembrie 1918,
alături de sediul pensionarilor și al PNȚCD Mangalia.

Membrii fondatori, primii trei descinzând din organizația dlui
Molaomer, au fost: LEUCE FLORIAN (președinte), LEUCE FLORIAN-
SANDU (prim-vicepreședinte), ȘTIUCĂ CORNEL (vicepreședinte),
NINU  GEORGE  (vicepreședinte),  NINU  EMIL-CORNELIU  (secretar
geenral). Obiectivele principale ale Asociației au fost legate
de asocierea cu alte ONG-uri similare, în scopul „-cinstirii
eroilor martiri căzuți în timpul evenimentelor Revoluției din
Decembrie  1989;  -apărarea  și  promovarea  drepturilor



luptătorilor  Revoluței,  remarcați  prin  fapte  deosebite,  a
participanților și simpatizanților care au achiesat la ideile
de  libertate  din  Decembrie  1989”.  Actualmente,  după
mărturisirea președintelui Florian Leuce, Asociația ar număra
peste 100 de membri.

Subliniem, pentru a nu se da naștere la confuzii, CĂ NICIODATĂ
VREUN  MEMBRU  AL  ACESTEI  NOI  FORMAŢIUNI  NU  A  URMĂRIT,  LA
ÎNFIINŢAREA EI, OBŢINEREA VREUNUI PRIVILEGIU (TEREN, SCUTIRE
DE  IMPOZITE,  FACILITĂŢI  LA  DESCHIDEREA  UNEI  AFACERI,  SUME
LUNARE  ETC.,  ETC.),  CEI  3  DEŢINĂTORI  AI  UNOR  ASEMENEA
PREVEDERI LEGALE AVÂNDU-LE DEJA DINAINTE, CA FOŞTI MEMBRI AI
ORGANIZAŢIEI CONDUSE DE CĂTRE DL MOLAOMER, ÎNSĂ FĂRĂ CA NUMELE
LOR SĂ FI FOST PUBLICATE ÎN „MONITORUL OFICIAL” , respectiv
nr. 467 bis / 7 iulie 2010, cu posibilitatea preschimbării
carnetelor, conform Legii nr. 341 / 2004!

(N.B.: Credem şi acum că o astfel de asociaţie apolitică, în
Mangalia, cu membri dezinteresaţi de oportunităţile materiale,
pe drept oferite urmaşilor celor decedaţi sau răniţilor în
Revoluţie, este, în continuare, necesară, membrii ei, aşadar,
urmând a fi călăuziţi doar de SIMPATIA ŞI RECUNOŞTINŢA PENTRU
CEI  CARE  ŞI-AU  RISCAT,  ÎNTR-ADEVĂR,  VIAŢA  ÎN  SÂNGEROASELE
EVENIMENTE ALE IERNII LUI DECEMBRIE 1989 !)

Prin  adresele  din  27.02.2001și  04.04.2012  ale  Subfilialei
Mangalia a Asociaţiei Naţionale „Cultul Eroilor” Mangalia, au
fost solicitate mai multe date referitoare la „lunga iarnă
fierbinte”.

Iniţial, s-a întâmpinat un refuz inexplicabil (nr. 2585 /
26.03.2012),  cu  trimitere  la  art.  20  din  Legea  Arhivelor
Naţionale: „documentele care fac parte din fondul arhivistic
al României pot fi consultate, la cerere, de către cetăţenii
români şi străini, la 30 de ani de la crearea lor. Vă înaintăm
în  copie  xerox  filele  extrase  din  dosarul  nr.  4  /  1990
„constituire-adeziune  (indicaţii,  instrucţiuni).  Totodată,
precizăm  că  nu  deţinem  în  Arhiva  Primăriei  tabele  cu



beneficiari ai subvenţiilor acordate lunar de către stat” şi
nici presa referitoare la evenimentele din acea perioadă.”

Ulterior, în urma unornumeroase audienţe, cu insistenţă pe
tema accesului la procesele-verbale ale şedinţelor ordinare
ale  consiliului  local,  am  primit,  în  sfârşit,  o  dată  cu
instaurarea noului primar, Radu Cristian(căruia îi mulţumim,
pe această cale), copii de pe aceste acte, în lunile octombrie
și noiembrie 2012.

Astfel,  în  hotărârile  Consiliului  Local,  cu  nr.  72  din
24.05.2002, nr. 122 / 23.08.2002, nr. 35 din 27.02.2004 şi nr.
299 din 29.12.2007, a fost decisă atribuirea „în proprietate,
urmaşilor eroilor-martiri, răniţilor, precum şi luptătorilor
pentru victoria revoluţiei din Decembrie 1989 a unei suprafeţe
de 500 mp teren agricol în intravilan” unui număr de 76 de
revoluţionari (!), din care 51 în şedinţa din 24.05.2002, 14
în cea din 23.08.2002, 10 în cea din 27.02.2004, 1 în cea din
29.12.2007.

Prin adresa 42.762 / 25.10.2012, ni s-a maifăcut, totodată, şi
o altă precizare utilă: “… nu s-au depus la arhiva instituţiei
noastrea cte care să dovedească dacă s-a acordat vreun drept
celor trei martiri nominalizaţi în cererea dv. ”(N.N.: m.m.
Dumitru Stan, cpt. rg. III Ion Șercăianu și plt. major Vasile
Prisecariu.)

Apreciem  că,  la  nivel  naţional,  pornind  de  la  astfel  de
cazuri, care nu sunt deloc singulare, transparenţa are de
suferit. Desigur că “Legea arhivelor” nu este de competenţa
noastră să poată fi judecată în aspectele ei, legiuitorul
având motivaţia şi modelele ad-hoc, la nivel internaţional.
Dar să fie tras vălul uitării şi al marginalizării pe aspecte
ţinând  de  adevărul  istoric,  după  bunul  plac  al  unor
funcţionari din primării, este un act de fraudare a dreptului
cetăţenesc la o justă şi promptă informaţie !

NU AR FI LIPSIT DE INTERES DACĂ FIECARE LOCALITATE ÎN CARE AU



EXISTAT REVOLUŢIONARI SĂ FACĂ MAI MULT ÎN SENSUL MEDIATIZĂRII
ACESTORA !

Iată că, deţinând numele revoluţionarilor răsplătiţi cu cele
76 de loturi (!), le facem noi cunoscute cititorilor dornici
de această informație, pe această cale.

Ei sunt, în ordinea hotărârilor Consiliului Local, următorii:

I.HOTĂRÂREA  NR.  72  DIN  24.05.2002:  1.Petrachi  Culai,
2.Sprînceană  Romeo,  3.Bulanga  Ovidiu,  4.Rizea  Mitică,
5.Petrişor Adrian, 6.Badea Aurel, 7.Caminschi Ichim, 8.Leuce
Florian-Sandu,  9.Negrea  Ioan,  10.Drăgan  Vasile,  11.Danţuş
Veronel,  12.Curt  Marius,  13.Săvescu  Nicu,  14.Dobre  Aurel,
15.Turtoi Mandache, 16.Blaj Dorel, 17.Muslin Sinan, 18.Taraş
Zina, 19.Ţurcanu Ion, 20.Călăraşu Ion, 21.Ciupercă Gabriel-
Savin, 22.Focşa Teodor, 23. Molaomer K. Daniel, 24.Pascale
Victor,  25.Molaomer  R.  Adrian,  26.Alexandru  Ilie,  27.Dop
Oprea, 28.Omer Aidân, 29.Agi Emin-Einuz, 30.Boancă Ioan, 31.
Constantin Adam, 32.Neagu Dan, 33.Galeri Serafim, 34.Ciolacu
Mircea, 35.Dobre Ionuţ-Bogdan, 36.Popescu Viorica, 37.Ioviţă
Nelu-Iulian, 38.Osman Ficret, 39.Cioată Nicolae, 40.Păduraru
Petru,  41.Chiper  Voicu,  42.Onofrei  Ramona-Daniella,
43.Pândiche  Vanghelie,  44.Curt  Maria,  45.Molaomer  Irfan,
46.Ivănel Mircea, 47.Borbel Marian, 48.Leuce Florian, 49.Luca
Gelu, 50.Membulat Rişat, 51.Luca Lucian.

II.HOTĂRÂREA NR. 122 DIN 23.08.2002: 52.Olteanu Nicu, 53.Hîncu
Marian,  54.Olteanu  Constantin,  55.Iaia  Ferodin,  56.Secrieru
Mihai,  57.Moise  Ştefan,  58.Cîrciumaru  Marin,  59.Cristea
Marius,  60.Băzăvan  Nicolae,  61.Ţiripan  Nicu,  62.Manea
Constantin, 63.Şerbănescu Gheorghe, 64.Anton Marcel, 65.Tănase
Leonard-Florin.

III.HOTĂRÂREA  NR.  35  DIN  27.02.2004:  66.Puşcaşu  Veronica,
67.Alniţei  Nicolae,  68.Munteanu  Niculai,  69.Teslariu
Constantin,  70.Vasilca  Nicu-Marius,  71.Controloru  Neculai,
72.Scarlat Liviu, 73.Miu Iulian, 74.Goleanu Maria, 75.Vasile



Viorel.

IV.HOTĂRÂREA NR. 299 DIN 29.12.2007: 76.Iliev Petre.

 

N.B.: O încercare de rememorare a acestor clipe a fost făcută,
prin apariția, la sfârșitul anului 2013, pe 20 decembrie, a
unei  lucrări  („Revoluția  din  Decembrie  1989.  Valoarea
libertății”)  ce  cuprindea  amintiri  și  impresii  despre
Revoluția din Decembrie 1989, carte coordonată de către dniil
drd comandor (r) O. Mihalache și cercetător muzeograf dr.
S.M.Colesniuc .

∆ ∆ ∆

Încheiem, aici, periplul nostru prin hățișurile de nelimpezit
ale  Evenimentelor  din  Decembrie  1989,  cu  gustul  amar  al
constatării că imaginea Revoluției a avut de suferit, cu sau
fără voia celor care au participat la un mare act istoric.

Fără evenimente care să necesite lupte de stradă, ci doar un
transfer  pașnic  de  putere  (a  se  revedea,  în  acest  sens,
declarațiile  funcționarilor  din  fostul  Consiliu  Popular,
existente în finalul cărții „Mangalia în paginile vremii” de
Aurelia și Ștefan Lăpușan, ed. „Dobrogea”, Constanța, 2007,
cap. XII, pag. 175 și 178), orașul Mangalia a cunoscut efectul
unor  manipulări  profesioniste  din  partea  unui  segment
substanțial al vechilor structuri de putere, în care, din
păcate, armata a căzut. Era, de altfel, singura care se putea
opune, pe fundalul unor „ore astrale” ale Timișoarei și ale
baricadei din Bucureștiul nopții de 21 spre 22 decembrie, în
care mulți dintre conducătorii ei ajunseseră să o compromită
suficient  de  mult,  dar  nu  definitv,  pentru  a-și  apăra
privilegiile  funcțiilor  deținute.

Să nu uităm că tentația unor privilegii postrevoluționare ale
unor pseudorevoluționari a fost și ea destul de mare, lucru
reflectat de mass-media, în cărți, articole și emisiuni cu



titluri semnificative, pe bloguri personale sau, într-un număr
ce  pare  infinit,  al  opiniilor  celor  care  își  descarcă
deziluziile despre ce a fost și ce trebuia să fie REVOLUȚIA
ROMÂNĂ !

Toată stima, prețuirea și recunoștința noastră, însă, pentru
cei  care  au  pierit,  nevinovați,  într-o  baie  de  sânge
(provocată, mai mult sau mai puțin voluntar), ca și pentru
urmașii acestor martiri sau pentru răniții din Revoluție !

Se cuvine, totdată, a fi apreciați și cei care au refuzat
tentația  obținerii  carnetului  de  revoluționar,  așa  cum  au
făcut-o mulți, numai și numai pentru a profita, în vreun fel,
de trocul unor politicieni și guvernanți, ce s-au înfruptat
masiv  din  ospățul  gratuit,  oferit,  într-un  mod  jenant,
categoriei de așa-ziși „remarcați în timpul evenimentelor”.

un articol de E. C. Ninu

Avarie RAJA
22 decembrie 2015 13:59
Pentru remedierea unei avarii la una din conductele principale
de alimentare cu apă, cu diametrul de 500 mm, din oraşul
Cernavodă, SC RAJA SA este nevoită să întrerupă furnizarea
apei potabile astăzi, 22 decembrie 2015, în intervalul 09,00 –
15,00. Sunt afectaţi consumatorii de pe străzile Seimeni, Ion
Creangă,  Nicolae  Grigorescu,  Spiru  Haret,  E.  Rădulescu  şi
Energiei, dar şi abonaţii din cartierul Trust.

Ne cerem scuze faţă de consumatorii afectaţi de această avarie
şi îi asigurăm că echipele noastre de intervenţie vor face tot
posibilul pentru finalizarea lucrărilor şi reluarea furnizării
apei potabile în cel mai scurt timp.

https://editiadesud.ro/avarie-raja-7/


Consilierii au adoptat taxele
şi  impozitele  pentru  2016.
Taxa de promovare, eliminată!
22 decembrie 2015 13:59
O şedinţă aproape interminabilă a avut loc astăzi la primăria
Mangalia. Ultima întâlnire ordinară a aleşilor locali a părut
şi cea mai animată din ultima vreme, aceasta beneficiind şi de
prezenţa,  în  sală,  a  tuturor  celor  19  consilieri,  dar  şi
câtorva zeci de cetăţeni ai urbei. Punctul 13 de pe ordinea de
zi a fost cel mai fierbinte, dar şi cel mai aprig disputat de
către  consilieri:  este  vorba  despre  stabilirea  taxelor  şi
impozitelor locale pe anul 2016. După aproape trei ore de
discuţii în contradictoriu, de polemici şi de amânări ale
votului  aproape  inexplicabile,  proiectul  taxelor  şi
impozitelor  a  trecut  cu  unanimitate  de  voturi,  cu
amendamentele propuse de consilierul local Dragoş Bociog.

Divergenţele au apărut în momentul în care directorul adjunct
al  Direcţiei  Taxelor  şi  Impozitelor  din  primărie,  Simona
Ciocănel, a intrat în dispută cu consilierul Dragoş Bociog.
Acesta a avut o serie de amendamente pe marginea proiectului
de taxe şi impozite pe anul viitor, descoperind, totodată,
câteva inadvertenţe ale articolelor de lege pe care directorul
şi  le-a  asumat  superficial,  admonestându-l,  totodată,  pe
alesul  local:  „Dumneavoastră  nu  greşiţi?“  Mai  mult,
funcţionarul public i-a „urecheat“ pe consilieri că nu au fost
prezenţi la dezbaterea publică pe marginea stabilirii taxelor
şi impozitelor, despre care, însă, aceştia au spus că nu au
fost anunţaţi.

Consilierul local Vasile Olan a chemat, o dată în plus la
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echilibru  şi  seriozitate:  „Nu  trebuie  să  ne  batem  joc  de
cetăţenii  oraşului.  Trebuie  să  existe  un  echilibru  între
necesitate şi posibilitatea de a achita taxele şi impozitele.
Nu ne putem juca cu nişte cifre şi nici să facem o parodie din
asta“, a declarat, indignat, Vasile Olan.

Un  discurs  amplu,  pe  marginea  situaţiei  în  care  se  află
hotelierii din sudul litoralului, cei care aduc cea mai mare
parte a taxelor şi impozitelor din bugetul local l-a avut
Virgil Stancu, Preşedintele Asociaţiei de Turism Sud Litoral,
membru al FPTR. Acesta a acuzat funcţionarii primăriei de
lipsă de profesionalism, care nu au făcut altceva decât să
îngreuneze activitatea hotelieră: „Este incredibil cum nişte
oameni aleşi stau drepţi şi sunt repeziţi de cinci-şase ori de
un funcţionar după bunul lui plac. Ştiţi ce aş fi făcut eu
dacă un director angajat la mine ar fi avut atitudinea asta?
L-aş  fi  dat  afară.  Nu  poţi  face  o  eroare  materială  cu
seninătate, pentru că, după aceea, timp de un an de zile
această eroare mă obligă să plătesc sute de mii de lei în
plus. Nu poţi să încasezi de la mine, prin taxe de promovare,
bani mulţi şi, după aceea, să îmi spui că nu e treaba mea cum
sunt  cheltuiţi.  Dacă  consideraţi  că  nu  aveţi  nevoie  de
industria  hotelieră,  că  nu  ne-am  achitat  cum  trebuie
obligaţiile faţă de Mangalia, spuneţi-ne şi noi ne retragem!“,
a mai spus Virgil Stancu.

Mai mult, acesta a adăugat că FPTR este decisă să nu mai
plătească niciun leu la bugetul local până când nu va fi
reglementată situaţia taxelor şi impozitelor către unităţile
hotelierilor.  Lucru  care,  într-un  final,  nu  se  va  mai
întâmpla,  pentru  că,  prin  votul  unanim  al  consilierilor
locali,  taxa  de  promovare  a  fost  retrasă  pentru  2016.
Propunerea  a  venit  din  partea  consilierului  local  Paul
Foleanu, care a susţinut scoaterea taxei de promovare până la
menţionarea acesteia în Legea Turismului.

În  final,  amendamentele  aduse  de  consilieri  au  trecut  cu
unanimitate de voturi. Printre cele mai importante modificări



ale Taxelor şi Impozitelor din Mangalia pentru anul 2016 se
numără eliminarea taxei de promovare, menţinerea la nivelul
lui 2015 a impozitelor pe clădiri pentru persoanele fizice, 
dar  şi  reducerea  taxei  pentru  societăţi  de  la  1,95%  din
valoarea construcţiei şi terenului aferent la 1%, ultima fiind
un amendament al Federaţiei Patronatelor din Turism. Tot în
cazul persoanelor juridice, s-au eliminat taxa de spectacole,
precum şi plata vizei anuale a autorizaţiei de funcţionare
pentru agenţii economici cu sediul în Mangalia şi care au
activitate  permanentă.  Potrivit  reprezentanţilor  Primăriei,
impozitul  pe  terenuri  rămâne  neschimbat  pentru  toţi
contribuabilii, iar criteriile de încadrare a clădirilor şi
terenurilor  în  paragină,  situate  în  intravilan,  sunt  cele
prevăzute prin
normele metodologice de aplicare a noului Cod Fiscal.

Se finalizează proiectele de
creare a Centrelor Naţionale
de Informare Turistică
22 decembrie 2015 13:59
Primăria Mangalia organizează marţi, 22 decembrie 2015, orele
12.00, la Clubul Nautic Callatis, evenimentul prilejuit de
finalizarea proiectelor de creare a Centrelor Naţionale de
Informare şi Promovare Turistică în staţiunile Saturn, Jupiter
şi Neptun-Olimp. Proiectele au fost realizate în cadrul POR
2007-2013,  Axa  Prioritară  5:  „Dezvoltarea  durabilă  şi
promovarea turismului”, Domeniul major de intervenţie 5.3 –
Promovarea potenţialului turistic şi crearea infrastructurii
necesare,  în  scopul  creşterii  atractivităţii  României  ca
destinaţie  turistică,  Operaţiunea  –  Crearea  Centrelor
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Naţionale  de  Informare  şi  Promovare  Turistică  (CNIPT)  şi
dotarea acestora. Beneficiarul proiectelor este UAT Municipiul
Mangalia.  Autoritatea  de  Management  este  Ministerul
Dezvoltării  Regionale  şi  Administraţiei  Publice,  iar
Organismul  Intermediar  este  Direcţia  Gestionare  Fonduri
Comunitare  pentru  Turism,  din  cadrul  Autorităţii  Naţionale
pentru Turism.

Dispută  aprigă  între
hotelieri  şi  primărie.  FPTR
ameninţă  cu  scumpirea
vacanţelor în cazul în care
sunt majorare taxele locale.
Radu:  semnatarii  protestului
nu şi-au plătit impozitele
22 decembrie 2015 13:59
Mai multe organizaţii din turism au remis, către mijloacele de
informare în masă, un comunicat adresat primarului Mangaliei,
Cristian Radu şi consilierilor locali. Subiectul comunicatului
îl constituie o potenţială majorare a impozitului pe clădiri
la nivelul maxim admis prin Codul Fiscal, măsură ce ar duce la
scumpirea  vacanţelor  în  cele  şase  staţiuni  din  sudul
litoralului.  Această  majorare  ar  fi  propusă  în  şedinţa
ordinară ce are loc astăzi, de la orele 10.00, la primărie.

Iată documentul:
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Stimate domnule Primar,

                                      Stimati Consilieri
Locali,

 

In  urma  consultarii  membrilor  Patronatelor  turismului  din
sudul  Litoralului  cat  si  a  membrilor  FPTR  cu  privire  la
proiectul de taxe si impozite locale, venim cu urmatoarele
amendamente pe care va rugam sa le analizati spre adoptare:

– Referitor la propunerea ca nivelul impozitului pe cladiri
pentru persoanele juridice sa fie la nivelul maxim admis de
Legea 227/2015 art. 489, va transmitem ca nu sustinem aceasta
propunere  ,  deoarece  aceasta  nu  face  altceva  decat  sa
descurajeze  investitiile  si  sa  amplifice  efortul  de
supravietuire al agentilor economici, din urmatoarele motive:

– tarifele au fost deja lansate in piata din luna septembrie a
acestui an si ele nu au fost calculate la nivelul maxim de
sustenabilitate al acestei taxe
–   impozitarea  terenului  de  sub  cladiri  incepand  cu  anul
urmator,  cat  si  cresterea  nivelului  de  impozitare  a
terenurilor vor duce agentii economici in imposibilitate de
plata si vor determina renuntarea la proiecte viitoare de
dezvoltare. In acest sens va atragem atentia ca deja taxele si
impozitele erau prea mari, acest aspect este confirmat chiar
de procentul scazut de taxe si impozite colectate la bugetul
local

–  In  ultimii  ani  nu  ne-a  fost  pusa  la  dispozitie,  spre
analiza, executia bugetara la nivelul statiunilor turistice,
chiar daca am solicitat-o in numeroase randuri. De aceea dorim
sa fim informati cu privire la nivelul colectarii taxelor cat
si despre cheltuielile facute in si pentru statiuni



– Va solicitam deasemenea ca taxele si impozitele colectate
din statiunile turistice sa se intoarca in statiuni , nu ca si
pana acum . Solicitarea noastra vine in urma faptului ca am
primit foarte multe reclamatii din partea turistilor pentru
aspectul  neingrijit  al  spatiilor  verzi  din  statiuni  (  am
constatat  cu  totii  ca  tunsul  ierbii  a  inceput  abia  dupa
inchiderea  sezonului),  pentru  lipsa  iluminatului  public  in
multe zone turistice, starea jalnica a trotuarelor si aleilor,
pentru cainii vagabonzi, lipsa parcarilor si a indicatoarelor,
a  dezinsectiei  care  nu  s-a  facut  la  momentul  potrivit  si
altele. Consideram ca aceste statiuni de interes national,
care genereaza venituri importante la bugetul local merita o
mult mai mare atentie din partea dumneavoastra.

De aceea, propunerea noastra este sa adoptati aplicarea unei
cote de 1% din valoarea de impozitare a cladirilor si sa
renuntati la acea majorare de 50% pe care doar o permite, nu o
si recomanda Codul Fiscal.

Referitor la taxa speciala de promovare , opinia noastra este
urmatoarea:

– va solicitam ca aceasta taxa sa fie colectata de catre
Primarie iar 90% din suma sa fie virata catre Asociatia de
Promovare  Sudul  Litoralului,  dupa  modelul  Constanta  si
Bucuresti. Consideram ca pana acum sumele colectate nu au fost
gestionate  in  cel  mai  eficient  mod  si  in  scopul  real  al
promovarii turistice , ca cei mai buni gestionari al acestei
taxe sunt platitorii insisi iar infiintarea unui nou Serviciu
de turism si organizare evenimente din cadrul Directiei turism
a Primariei ca administrator al acestei taxe nu este cea mai
buna solutie.

Deasemenea  pretindem  sa  intram  in  posesia  desfasuratorului
cheltuielilor de pana acum a sumelor colectate prin taxa de
promovare, mai ales ca unele proiecte depuse la Directia de
turism nu au fost luate in considerare. Fiind vorba de o taxa
speciala,  consideram  ca  trebuia  deja  sa  avem  proiecte  de



promovare clare si bugetate.

Un alt aspect pe care vi-l aducem la cunostinta este acela ca
magazinele alimentare din statiuni nu au fost prinse la un
nivel corespunzator in propunerea de taxare.

Din aceste motive va propunem ca , daca nu veti fi de acord cu
virarea  procentuala  a  acestei  taxe  catre  Asociatia  de
Promovare, sa renuntam complet la aplicarea acesteia pana la
adoptarea noii Legi a Turismului.

Nu in ultimul rand dorim sa va aducem la cunostinta ca, avand
in vedere importanta contribuabililor la alcatuirea bugetului,
ne asteptam cu totii sa intram mult mai devreme in posesia
proiectului de taxe si impozite ( nu cu doar patru zile in
urma),  sa  fi  putut  lua  parte  la  o  dezbatere  cu  adevarat
publica a acestuia.

Va multumim,

Mohammad Murad

Presedinte FPTR
Nicolae Moroianu

Presedinte Patronatul Neptun-Olimp

Vice-presedinte FPTR
Ciprian Constantinescu

Presedinte Patronatul Marea Neagra

Vice-presedinte FPTR
Emil Bodnaras

Presedinte Asociatia Investitorilor Venus

Vice-presedinte FPTR
Virgil Stancu

Presedinte Asociatia de Promovare Sudul Litoralului



La polul opus, edilul Cristian Radu a transmis un drept la
replică vizavi de comunicatul organizaţiilor din turism, în
care arată că o parte a semnatarilor comunicatului FPTR sunt
hotelieri care nu au autorizaţii de funcţionare sau nu şi-au
plătit taxele pe anii trecuţi.

Iată dreptul la replică:

„Primarul Mangaliei, Radu Cristian consideră nejustificate și
lipsite  de  o  bază  reală  declarațiile  reprezentanților
Federației Patronatelor din Turism, conform cărora tarifele la
cazare pot fi majorate în urma modificării impozitului pe
clădiri. „Pentru anul 2016, la persoanele juridice, Primăria
Mangalia a eliminat taxa verde taxa de liniște, precum și taxa
hotelieră, care nu se mai regăsește Codul Fiscal. Prin urmare,
chiar dacă au fost aplicate unele majorări, prin compensare,
taxele se mențin la nivelul din anii precedenți”, a subliniat
primarul. Administrația Locală a organizat o dezbatere publică
pe  tema  proiectului  de  impozite  și  taxe  al  Municipiului
Mangalia pentru anul 2016, care a fost anunțată în presă în
timp  util.  La  aceasta  nu  s-a  prezentat  niciunul  dintre
reprezentanții  asociațiilor  profesionale  sau  din  partea
reprezentanților Federației Patronatelor din Turism, dar nici
mare parte dintre consilierii locali. Dintre cei 19 consilieri
pe care îi are Mangalia, doar cinci au venit la dezbatere.
„Ne-am fi dorit un interes mai mare și din partea agenților
economici, care au active în stațiunile din sudul litoralului.
În  acest  moment,  sunt  peste  146  de  agenți  economici  din
turism,  cu  peste  262  de  active,  respectiv  clădiri  cu
destinație turistică. Datoriile acestora către bugetul local,
la ora actuală, se ridică la o sumă totală de aproape 3,5
milioane de euro. Dintre aceștia, puțin peste 20 și-au evaluat
și declarat corect activele și au plătit către bugetul local
sumele reale”, a mai declarat primarul. „Menționăm că noua
cotă a impozitului pe clădiri, respectiv 1,95%, este doar în
stadiul de propunere, nefiind finală. Interesul nostru este să
lărgim masa impozabilă, nu să mărim taxele, pentru a încuraja



mediul de afaceri și investițiile, mai ales că în anul 2015,
în urma eforturilor comune ale administrației locale și ale
agenților economici din zonă, numărul turiștilor a crescut
considerabil”, a mai completat Radu Cristian. Pentru ca cele
șase  stațiuni  aflate  în  administrarea  Mangaliei  să  ofere
condiții decente turiștilor, este nevoie de o infrastructură
bine  pusă  la  punct.  „Dezvoltarea  și  modernizarea
infrastructurii turistice nu se poate face fără contribuția
directă a agenților economici care fac profit din activitățilr
turistice.  Administrația  locală  este  permanent  deschisă
propunerilor,  sugestiilor  și  proiectelor  venite  din  partea
mediului de afaceri din zonă, astfel încât turismul din sudul
litoralului să se dezvolte într-un ritm susținut”, a conchis
edilul Mangaliei”.

Avarii RAJA la Cernavodă
22 decembrie 2015 13:59
Pentru remedierea unei avarii la una din conductele principale
de alimentare cu apă, cu diametrul de 300 mm, din orașul
Cernavodă, de pe strada Seimeni, SC RAJA SA a fost nevoită să
întrerupă furnizarea apei potabile astăzi, 20 decembrie 2015,
în intervalul 08,00 – 13,00. Sunt afectați consumatorii de pe
străzile  Seimeni,  Ion  Creangă,  Nicolae  Grigorescu,  Spiru
Haret, E. Radulescu și Energiei.

Tot  sâmbătă,  pentru  remedierea  unei  avarii  la  conducta
principală de alimentare cu apă din zona Centrală a orașului
Cernavodă, SC RAJA SA Constanța este nevoită să întrerupă
furnizarea  apei  potabile  astăzi,  20  decembrie  2015,  în
intervalul orar 13,30 – 17,00. Sunt afectați consumatorii din
zona Centrală și cartierul Trust, precum și cei de pe străzile
Unirii, Nicolae Titulescu, Anghel Saligny și Rasaritului.

https://editiadesud.ro/avarii-raja-la-cernavoda/


Ne cerem scuze tuturor abonatilor afectati, carora le dam
asigurari ca echipele RAJA fac tot posibilul pentru remedierea
avariei si pentru reluarea furnizarii de apa la parametri
optimi.

„Frânturi din viaţă”, un nou
volum  marca  Dora  Alina
Romanescu
22 decembrie 2015 13:59
Clubul Nautic „Callatis“ din Mangalia a găzduit sâmbătă, 19
decembrie, o nouă lansare de carte a binecunoscutei prozatoare
Dora Alina Romanescu. Alături de aceasta s-au aflat, printre
alţii,  primarul  comunei  Cumpăna,  Mariana  Gâju,  colegi
scriitori, artişti, dar şi un numeros public compus din fani
ai cărţilor Dorei Alina Romanescu.

Volumul, intitulat „Frânturi din viaţă” şi apărut la editura
Pax Aura Mundi din Galaţi, este cel de al paisprezecelea ce a
văzut  lumina  tiparului  sub  semnătura  scriitoarei.  Potrivit
acesteia, cartea cuprinde proză scurtă, inspirată din viaţa
cotidiană şi cu personaje inspirate din realitate, pe care
Dora Alina Romanescu le-a întâlnit în viaţa de zi cu zi.

Alături de colega sa, s-a aflat scriitorul Adi George Secară
şi el membru al USR. Acesta ne-a mărturist că este surprins de
calitatea  şi  autenticitatea  prozei  scurte  a  Dora  Alinei
Romanescu:  „Am  rămas  plăcut  suprins  de  calitatea  şi
autenticitatea prozei sale scurte, asemănătoare neorealismului
italian.  Sunt  anumite  scene  în  care,  efectiv,  ţi  se  face
pielea de găină, scene de o duritate cu totul şocantă”, ne-a
mărturisit Adi George Secară.
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Preşedintele  Clubului  Artelor  Solteris  din  Mangalia,  poeta
Emilia Dabu, a declarat celor prezenţi într-un număr foarte
mare la lansarea de carte, că volumul pe care ni-l propune de
data aceasta Dora Alina Romanescu confirmă, o dată în plus,
talentul  său  scriitoricesc:  „Dora  Alina  Romanescu  sau  Eli
Georgescu,  cum  o  ştim  noi,  prietenii,  este  un  om  care  a
îndrăznit, prin această carte, să ne facă o declaraţie de
dragoste.  Povestirile  sale  scurte,  pot  face,  fiecare,
subiectul unui roman. Ceea ce surprinde, de fiecare dată la
autoare este că, pe lângă talentul de scriitoare, reuşeşte să
metamorfozeze şi viaţa semenilor ei”.

Tot în cadrul întâlnirii a luat cuvântul şi Mariana Bolcheş,
reprezentantul  Fundaţiei  Solidaritatea  Culturală  pentru
România, care a ţinut să o compare pe Dora Alina Romanescu cu
Cella Serghi, cea pe care a avut-o profesoară.

Şedinţă  ordinară  a
Consiliului Local Mangalia
22 decembrie 2015 13:59
Primarul Mangaliei, Radu Cristian, a convocat pentru luni, 21
decembrie,  orele  10.00,  o  şedinţă  ordinară  a  CL  Mangalia
pentru dezbaterea mai multor proiecte de interes local. Pe
ordinea de zi se află Strategia de dezvoltare şi funcţionare a
Serviciului  public  de  salubrizare  din  municipiul  Mangalia,
precum  şi  un  proiect  de  realizare  a  unei  investiţii  de
alimentare cu apă şi canalizare, în cartierul Dobrogea 1A.
Consilierii locali vor mai dezbate un studiu de fezabilitate
privind sistematizarea unor artere publice, dar şi un Plan de
evacuare a populaţiei, în situaţii de urgenţă. Un alt proiect
pe  ordinea  de  zi  se  referă  la  stabilirea  impozitelor  şi
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taxelor locale pe anul 2016.

S-a  finalizat  proiectul  de
reabilitare a Falezei Neptun-
Olimp
22 decembrie 2015 13:59

Primăria Municipiului Mangalia a
organizat,  vineri,  la  Clubul
Nautic  Callatis,  evenimentul
prilejuit  de  finalizarea
lucrărilor  la  proiectul:
„AMENAJARE  ŞI  REABILITARE
OBIECTIVE TURISTICE ÎN STAŢIUNEA
NEPTUN–OLIMP”.  Proiectul  este

realizat  în  cadrul  Programului  Operațional  Regional,  Axa
Prioritara  5  –  “Dezvoltarea  durabilă  și  promovarea
turismului”,  Domeniul  de  intervenție  5.2  –  „Crearea,
dezvoltarea,  modernizarea  infrastructurii  de  turism  pentru
valorificarea  resurselor  naturale  și  creșterii  calității
serviciilor  turistice”.  Obiectivele  Specifice  ale  POR  sunt
creşterea  competitivității  regiunilor,  ca  locații  pentru
afaceri şi creșterea contribuției turismului la dezvoltarea
regiunilor. Implementarea proiectului contribuie la realizarea
obiectivelor  specifice  POR,  prin  creșterea  volumului
investițiilor în dezvoltarea sectorului turistic de la nivelul
Regiunii  de  Dezvoltare  Sud-Est,  promovarea  unei  imagini
pozitive și consolidarea identității, valorificarea resurselor
naturale  în  scop  turistic  și  diversificarea  serviciilor
turistice. De asemenea, se urmărește creșterea notorietății
stațiunilor  din  sudul  litoralului  și  crearea/extinderea
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infrastructurii  turistice  de  utilitate  publică,  în  scopul
creşterii numărului turiştilor. Proiectul are o valoare totală
de 6.990.572,04 lei, fiind implementat pe o durată de 13 luni,
până la sfârşitul anului 2015. Beneficiarul proiectului este
Unitatea  Administrativ-Teritorială  Municipiul  Mangalia.
Autoritatea  de  Management  este  Ministerul  Dezvoltării
Regionale  şi  Administraţiei  Publice,  iar  Organismul
Intermediar este Agenţia pentru Dezvoltare Regională Sud-Est.

Târgul de Crăciun, la cea de
a treia ediţie
22 decembrie 2015 13:59

În perioada 19-23 decembrie, pe aleea pietonală din faţa
Casei de Cultură se va desfăşura o nouă ediţie a Târgului

de Crăciun.
„Putem să spunem că această manifestare a devenit o tradiţie,
fiind cel al treilea an în care îl organizăm. Deşi nu este la
nivelul celor din marile orase în ceea ce priveste aspectul,
ne străduim să organizăm ceva cu posibilitati reduse, astfel
încât, bunătăţile tradiţionale din alte colţuri ale ţării să
ajungă şi pe mesele pofticiosilor din Mangalia”, ne-a declarat
Mirela Dogaru, organizatorul târgului.

Sărbători de iarnă magice, la
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Liceul Teoretic „Callatis”
22 decembrie 2015 13:59
Timp  de  două  zile,  17-18  Decembrie  2015,  Liceul  Teoretic
„Callatis” a îmbrăcat haine de sărbătoare și a dat startul
Sărbătorilor de iarnă magice.

După  ce  au  decorat  liceul  cu  ornamente  de  iarnă,
reprezentanții  Consiliului  Elevilor  (gimnaziu  și  liceu)  au
oferit  colegilor,  părinților  și  cadrelor  didactice  două
Serbări  magice  de  Crăciun.  Momentele  artistice  deosebite
susținute  de  elevii  talentați  au  insuflat  tuturor  celor
prezenți Magia Crăciunului. Prezent la evenimente, Moș Crăciun
a  oferit  daruri  artiștilor,  de  sacul  acestuia  ocupându-se
reprezentanții Asociației de Părinți.

În spiritul Crăciunului, elevii și părinții au participat la
Campania  umanitară  Dăruiește  bucurie  într-o  cutie!
Experimentând bucuria de a dărui, spiridușii Moșului au donat
o  cantitate  impresionantă  de  jucării,  jocuri  educaționale,
rechizite, cărți, dulciuri și fructe. Prezenți la Serbarea de
Crăciun, 10 copii de la Centrul de Plasament Delfinul -Agigea,
au primit de la Moș Crăciun darurile pentru toți cei 54 de
copii din centru. Totodată, 25 de preșcolari de la Grădinița
Socială Mangalia și 25 de persoane în etate de la Căminul de
Bătrâni  Mangalia  au  fost  beneficiarii  acestei  campanii
umanitare, coordonată de psiholog Carmen Faliboga.

Finalizarea  lucrărilor
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proiectului  „AMENAJARE  ŞI
REABILITARE  OBIECTIVE
TURISTICE  ÎN  STAŢIUNEA
NEPTUN–OLIMP”
22 decembrie 2015 13:59
Primăria  Municipiului  Mangalia  organizează  vineri,  18
decembrie  2015,  orele  13:00,  la  sediul  Clubului  Nautic
Callatis, evenimentul prilejuit de finalizarea lucrărilor la
proiectul  „AMENAJARE  ŞI  REABILITARE  OBIECTIVE  TURISTICE  ÎN
STAŢIUNEA  NEPTUN–OLIMP”.  Proiectul  este  realizat  în  cadrul
Programului  Operațional  Regional,  Axa  Prioritara  5  –
“Dezvoltarea durabilă și promovarea turismului”, Domeniul de
intervenție  5.2  –  „Crearea,  dezvoltarea,  modernizarea
infrastructurii  de  turism  pentru  valorificarea  resurselor
naturale  și  creșterii  calității  serviciilor  turistice”.
Beneficiarul  proiectului  este  Unitatea  Administrativ-
Teritorială  Municipiul  Mangalia.  Autoritatea  de  Management
este  Ministerul  Dezvoltării  Regionale  şi  Administraţiei
Publice,  iar  Organismul  Intermediar  este  Agenţia  pentru
Dezvoltare Regională Sud-Est.

IPS  Teodosie,  în  vizită  la
Şcoala din Moşneni
22 decembrie 2015 13:59
Miercuri,  16  decembrie  2015,  la  ora  12.00  elevii  Școlii
Gimnaziale  ”Nicolae  Iorga”  Moșneni,  structură  a  Școlii
Gimnaziale ”George Coșbuc” 23 August au primit vizita Înalt
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Preasfinției Sale Teodosie, Arhiepiscopul Tomisului.

După  primirea  oficială  cu  pâine  și  sare,  inițiatoarea
activității,  prof.  de  religie  ortodoxă  Edvica  Popa  l-a
prezentat pe înaltul prelat participanților la dezbatere. Mica
introducere a fost urmată de o serie de întrebări adresate de
copii, dar și de părinții prezenți la discuție. La toate au
găsit răspuns prin glasul lui IPS Teodosie, care a vorbit
despre  bine  și  rău,  despre  rai  și  iad,  despre  sufletul
nemuritor, puterea rugăciunilor, vrăjitorie, oameni posedați
și chiar despre stafii și alte spirite.

Ca  mulțumire,  elevii  l-au  răsplătit  cu  un  mic  recital  de
colinde.

IPS  Teodosie  a  lăudat  organizatorii  pentru  inițiativă,  a
apreciat  condițiile  deosebite  oferite  de  această  unitate
școlară elevilor ei și a promis că va reveni și la alte
dezbateri.

Printre invitați s-au mai aflat părintele Gabriel Blaj și
primarul Mugur Viorel Mitrana. Șeful administrației locale a
considerat  că  astfel  de  activități  sunt  deosebit  de
interesante pentru elevi și pentru comunitate, deoarece acest
mod  de  interacțiune  directă  influențează  pozitiv  formarea
personalității copiilor, îi dă încredere în el și îi oferă
modele vii.

Spectacol  caritabil,  dedicat
copiilor orfani
22 decembrie 2015 13:59
Sâmbătă, 19 decembrie, de la orele 18.00, la Casa de Cultură
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Mangalia va avea loc un spectacol caritabil dedicat copiilor
orfani. Teatrul Thaliamar va prezenta „Manualul de folosinţă
al  adolescentului”,  intrarea  recomandată  fiind  de  10  lei
şi/sau o jucarie (nouă) şi/sau un aliment dulce.

Un nou volum marca Dora Alina
Romanescu
22 decembrie 2015 13:59

Secţia de Terapie Intensivă a
primit  aparatură  de  ultimă
generaţie
22 decembrie 2015 13:59
Până  la  sfârşitul  acestui  an,  Spitalul  municipal  Mangalia
primeşte noi dotări pentru mai multe departamente importante
ale unităţii medicale.

Potrivit  directorului  instituţiei,  dr.  Liviu  Mocanu,  s-a
finalizat procedura de achiziţie care cuprinde trei ecografe,
trei  ventilatoare  pentru  Secţia  Terapie  intensivă,  două
sterilizatoare,  două  defibrilatoare  şi  trei  monitoare
destinate tot Secţiei de Terapie intensivă. Totodată, până la
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sfârşitul acestui an, în aceeaşi locaţie din cadrul Spitalului
municipal vor fi instalate cinci paturi cu dotări electrice
complete, cu console şi staţie de monitorizare.

Managerul  unităţii  medicale  a  mai  spus  că  la  Secţia  de
Anatomie Patoloigică vor fi aduse o masă de autopsie şi un
procesor de ţesuturi. „La ORL vom instala un scaun specific,
modern, iar pentru Oncologie şi Laboratorul de analize vom
aduce două hote profesionale. Noutatea este că am configurat
deja compartimentul de neurologie, care va avea 15 paturi şi
se va pune în funcţiune în primul trimestru al anului viitor”,
a mai spus Mocanu.

Avarie RAJA
22 decembrie 2015 13:59
Pentru  remedirea  unei  avarii  la  conducta  principală  de
alimentare cu apă, de pe strada Monumentului din  Cumpăna, SC
RAJA SA a fost nevoită să întrerupă furnizarea apei potabile
astazi, 15 decembrie 2015, în intervalul 11,30 – 14,30. Sunt
afectaţi toţi consumatorii din localitatea Cumpăna.

Ne cerem scuze faţă de abonaţii afectaţi de această avarie şi
îi asigurăm că echipele noastre de intervenţie vor face tot
posibilul pentru remedirea situaţiei şi reluarea furnizării
apei potabile în cel mai scurt timp.
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Anunţ RAJA
22 decembrie 2015 13:59
Pentru remedierea unor avarii la punctele termice numerele 67
și 120 din municipiul Constanța, RADET a oprit furnizarea apei
reci  prin  aceste  puncte,  astazi,  15  decembrie  2015,  în
intervalul 09,00 – 14,30. Sunt afectaţi consumatorii de la
Blocurile F16, F17 și Adcom de pe strada Oborului și blocurile
de pe Soveja: P1, P2, P3, O1, O2 și O3.

Echipele  RADET  au  dat  sigurări  că  vor  face  tot  posibilul
pentru finalizarea reparațiilor în cel mai scurt timp.
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